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Notulen jaarvergadering 2025 
 
Toehoorders namens de gemeente: dorpswethouder Libbe de Vries en dorpencoördinator 
Franciscus Koopman 
 
Opening  

- Joeri opent de vergadering om 19.40 uur. 
- Het bestuur van Plaatselijk Belang wordt voorgesteld, zie hierboven. 

 
Presentatie over 2024 

- Joeri presenteert het jaaroverzicht. 
- De Harker: Joeri deelt mee dat er een commissie is die de papieren Harker gaat opzetten, te 

weten: Lambert Bruin en 2 dames (redacteur en een copywriter) en dat er op korte termijn 
een proefexemplaar wordt uitgebracht. 

- Verhoging contributie PB: is genoemd, de nieuwe contributie is alleen nog niet vastgesteld. 
Hier moet over gestemd worden in de volgende jaarvergadering. De leden reageren wel 
enthousiast. Met meer inkomsten kan er meer gedaan worden in het dorp. 

 
Vragen/opmerkingen 

- Een inwoner merkt op dat de stukken voor de jaarvergadering te laat geplaatst zijn op de 
website en in de Harker. Graag volgend jaar eerder plaatsen zodat de leden dit op tijd 
kunnen doornemen. 

- Jan Witteveen vraagt waarom er een grote bak bij het fietspad op De Buorren staat? Er zijn 
veel klachten van fietsers omdat mensen het eng vinden om tussen de bak en de stoeprand 
door te fietsen. Veel mensen fietsen dan juist om de bak heen, wat de verkeersveiligheid niet 
ten goede komt. 

- Dan volgt een vraag over de beplanting in de bakken. De bakken zien er nu armoedig uit. 
Dit komt mede door het diverse keren omgooien van de bakken door vandalen, geeft Joeri 
aan. Het is de bedoeling dat de bakken in het voorjaar weer netjes gevuld worden door 
Fleurig Ommetje. 

- Jan Blaauw vraagt of er nog extra bordjes toegevoegd worden aan de route Liphuster 
Nijsschirigheden? Ja, er komen een aantal nieuwe bordjes bij en er worden kapotte bordjes 
vervangen. 



 

- Thea oppert om meer in de welkomsttas te doen, die nieuwe bewoners krijgen als ze in 
Lippenhuizen komen wonen. Dat zou heel mooi zijn volgens PB. Reclame maken voor het 
dorp en zijn ondernemers is zeer wenselijk. Er zijn direct diverse ondernemers die hierop 
inhaken. Wij horen graag van u! Ook vanuit de gemeente wordt er informatie verstrekt via 
folders etc. 

- Een inwoner vraagt of een boerderij die uit bedrijf is, opgedeeld mag worden voor bouw? De 
gemeente antwoord bevestigend. Er wordt door de gemeente benadrukt dat ook zij 
proberen om projecten voor nieuwbouw te realiseren. Dit gebeurd in overleg met bewoners, 
plaatselijk belang en de gemeente. 

- Er zijn veel bomen gekapt aan De Buorren. Blijft dit zo? Nee, de gemeente zal nieuwe bomen 
aanplanten. 

- Er wordt geklaagd over de bocht bij de Watertoren, die zou te smal zijn voor 
(land)bouwvoertuigen. Waar moeten klachten m.b.t. de leefomgeving ingediend worden? De 
gemeente heeft een app, te weten de BuitenBeter app, waar je dit soort meldingen kunt 
doen. 

- Dan een verzoek om uit te zoeken welke verenigingen onder plaatselijk belang vallen, zodat 
die verenigingen opgenomen worden in het jaarverslag. 

- De wethouder geeft aan aanwezig te willen zijn op de pitchavond. 

 
Kascontrole (Jan Witteveen en Arnoud Batterink): 

- Financiële stand van zaken: deze wordt normaal gesproken gedeeld via de website 
Lippenhuizen1 en vermeld in De Harker.  Er is dit jaar geen ondertekende jaarrekening i.v.m. 
ziekte penningmeester. De voorzitter vraagt toestemming aan de leden om de jaarrekening 
2024 in de volgende jaarvergadering goed te keuren. De leden gaan akkoord. In de 
jaarrekening staat vermeld inkomsten vanuit de grote clubactie. Dit moet zijn Rabo 
clubsupport. Wat is de financiële status van de ijsclub wordt er gevraagd? Dit zal de 
penningmeester kunnen beantwoorden zodra hij weer beter is. Een inwoner merkt op dat 
ook de financiële status van het dorpssteunpunt jaarlijks verantwoord moet worden. 

 
Sluiting: 
Joeri sluit de vergadering met een algemene oproep om aan te melden voor een bestuursfunctie in 
PB, want hoe meer schouders, hoe lichter de lasten. 
 
Na deze vergadering volgt de pauze, waarna het bestuur van NDL en de feestcommissie van It 
Liphústerfeest het stokje overnemen. 


